
   ÅRSMELDING 2021 FRA RIFLEOPPMANNEN

Det har vært liten aktivitet på stevnefronten i riflegruppa .
Vi har bare hatt 3 stevner når det har vært åpent i Drammenshallen.

Ellers har vi trent når det har vært tilgang ihallen.

Vi har også skutt stevner hos Kisen.

Nå venter vi på at denne koronaen skal forsvinne så alt kan bli normalt igjen.

Per Hagen
rifleoppmann


